
Zápis ze zasedání ŠR konaného dne 27. září 2010 

 

Účast: 

Mgr. Josef Drmota (zástupce pedagogického sboru) - drmota@gymnsostelc.cz 

Mgr. Roman Fabeš (zástupce zřizovatele) – starosta@telc-etc.cz 

Ing. Miroslav Nosek (zástupce rodičů) – minosek@volny.cz 

PaedDr. Věra Zadinová (zástupce pedagogického sboru) - zadinova@gymnsostelc.cz 

 

Přizvaní hosté: 

RNDr. Stanislav Máca (ředitel školy) – maca@gymnsostelc.cz 

Ing. Bohumír Krejčí (zástupce ředitele) – krejci@gymnsostelc.cz 

Ing. Lubomír Stejskal (zástupce ředitele) – stejskal@gymnsostelc.cz 

 

Omluveni: 

Eva Cupáková (zástupce zřizovatele) – eva.cupakova@telc-etc.cz 

 

Neomluveni: 

Jitka Jakobsová (zástupce rodičů) – caspar.cernic@tiscali.cz 

 

Program: 

1. Přivítání přítomných, seznámení s programem 

2. Schválení Výroční zprávy na školní rok 2009/2010 

3. Schválení návrhu rozpočtu na rok 2010 

4. Informace o počtu studentů a organizaci šk. roku 2010/2011 

5. Informace o průběhu dostavby areálu Hradecká 235 

6. Seznámení s účastí školy v projektu „Nové metody interaktivní výuky na gymnáziích kraje 

Vysočina“ 

7. Diskuse, různé 

 

ad 1) 

Mgr. Drmota – přivítání přítomných, seznámení s programem 

ad 2) 

Dr. Máca – informace o drobných změnách a doplnění studijní verze VS, kterou obdrželi členové ŠR. 

VS schválena všemi přítomnými členy ŠR. 



ad 3) 

Návrh rozpočtu na rok 2011 schválen po zodpovězení dotazů všemi přítomnými členy ŠR v 

předložené verzi. 

ad 4) 

Dr. Máca informoval o hlavních změnách v organizaci výchovně vzdělávacího procesu, v organizaci 

školního roku a o personálních změnách pedagogického sboru. Shrnul možná řešení současného 

stavu využití oddělených provozních prostor školy. Rozebral problematiku obsazování jednotlivých 

tříd školy zájemci o studium a zdůraznil propagační stránku v činnosti školy, vyzdvihl nejvýraznější 

úspěchy školy, seznámil s realizovanými i plánovanými exkurzemi studentů v zahraničí. Nastínil 

předběžnou představu pro organizaci přijímacího řízení pro následující školní rok. 

ad 5) 

Mgr. Fabeš stručně zhodnotil dosavadní realizaci přístavby areálu školy. Stavba pokračuje podle 

harmonogramu bez větších komplikací. 

ad 6) 

Mgr. Drmota – shrnul hlavní mezníky projektu, rozebral aktuální stav realizace. Následovala ukázka 

konkrétního výukového materiálu, kterou provedl Ing. Krejčí. Krátké zhodnocení významu 

interaktivních prvků ve výuce z pohledu školské rady a veřejnosti provedl zástupce zřizovatele a 

starosta Města Telč Mgr. Fabeš. 

ad 7) 

V roce 2010 plán setkání ŠR pokračuje dle obvyklého schématu, tedy v Den otevřených dveří 

začátkem prosince. 

 

Zapsal: J. Drmota 


